
 

 

 

     

 

Αθήνα, 16 Ιουλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας  

  

Θέμα: «Ανάγκη ενίσχυσης του αριθμού ασθενοφόρων του ΕΚΑΒ στην Κεφαλονιά» 

 

Σύμφωνα με καταγγελίες και σχετικό οπτικό υλικό που δημοσιεύτηκε στον τοπικό Τύπο, 

συμπολίτης μας με σπασμένο ισχίο δέχθηκε τη φροντίδα των ιατρών στο πεζοδρόμιο γιατί 

η Σάμη δεν έχει ασθενοφόρο και τα διαθέσιμα ασθενοφόρα του νησιού δεν επαρκούν για 

να το διατρέξουν όλο και να καλύψουν όλες τις ανάγκες. 

Γι’ αυτό το λόγο οι ιατροί του Κ.Υ. Σάμης χρειάστηκε να φροντίσουν το συνάνθρωπό μας 

κυριολεκτικά στη μέση του δρόμου. 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

Ερωτάται η κα Υπουργός: 

1. Σε ποιες άμεσες πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει ώστε να ενισχυθεί ο στόλος 

ασθενοφόρων του ΕΚΑΒ στην Κεφαλονιά; 

2. Ποια βήματα θα γίνουν με στόχο την ενίσχυση των δομών Υγείας του νησιού με 

μόνιμο ιατρικό, νοσηλευτικό, βοηθητικό προσωπικό και τραυματιοφορείς το 

συντομότερο δυνατόν;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 
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